
Merijn Verhelst 

“Vissen is een fantastische hobby en dat moet zo blijven!” Vanuit dat motto ben ik ooit eens 

begonnen met het vissen. Mijn opa nam me op mooie zomeravonden mee naar de waterkant en 

leerde hij mij de basis van het vissen. En toen begon het: witvissen, feederen, karpervissen, snoeken, 

zeevissen en ga nog maar even door. En dat is nog niet veel veranderd tot op de dag van vandaag. Al 

moet ik wel zeggen dat ik tegenwoordig veel op karper vis, zowel in Nederland als het buitenland. 

Heel erg leuk om te doen!  

“Vissen is een fantastische hobby en dat moet zo blijven, anno 2023 en lang daarna!” Met dat motto 

zit in de Jeugdcommissie van Sportvisserij Zuidwest Nederland. De jeugd enthousiast maken voor het 

vissen en ervoor zorgen dat ze dat ook blijven. Dat is wat ons drijft! Het vissen van iemand of een 

vereniging leren is zo ontzettend belangrijk voor die jongens en meiden om uiteindelijk zelf een 

hengel te pakken en naar de waterkant te gaan. Maar zeker ook om respect voor de natuur te krijgen, 

te weten hoe je goed met de vis omgaat en daarmee het maatschappelijk belang van de hengelsport 

bij te brengen. Daarom ben ik blij dat we als federatie een keigoede jeugdcommissie hebben, gave 

activiteiten organiseren en dat ik daar sinds kort deel van mag uitmaken. En ‘stay tuned’: er komen 

coole dingen aan voor 2024!  

 


